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Två övriga medlemmar 

 

§ 1. Spolplattan 

Föredrogs den nuvarande planeringssituationen med  spolplattan. Härav framgick att den 
grupp, med bl a representanter från kommunen, föreslog att filter mm inköpes från Axon 
enligt tidigare förslag medan däremot själva plattan utföres i tät cement. Genom beslutet att 
kommunen skulle vara projektledare kommer momsen att utgå, vilket gör att kostnaderna 
reduceras. I den händelse kommunen inte får vara projektledare konstaterades att kostnaderna 
inkl.. moms kommer att inrymmas i den planerade totalkostnaden.  

 Lars-Erik Holm fick i uppdrag att kontrollera med länsstyrelsen om kommunen kunde vara 
projektledare och om Färjestadens segelsällskaps erhållna medel kunde avropas av 
kommunen. Ett sådant förfarande innebär att sällskapet inte behöver sända tillbaka Lova-
bidraget. Vidare vill vi ha besked om plattan får bestå av tät cement.  

Vid protokollet 
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